
Protokoll fört vid Svenska Eurasierklubbens årsmöte
lördagen den 29 februari 2020 på Vilsta Sporthotell i Eskilstuna.

 

§ 1. Justering av röstlängd.
18  mötesdeltagare var röstberättigade.

§ 2. Val av ordförande för mötet.
Till mötesordförande valdes Göran Björkman.

§ 3. Styrelsens anmälan om protokollförare vid mötet.
 Protokollförare: Inger Johansson.

§ 4. Val av 2 justerare som tillsammans med mötesordförande ska
justera dagens protokoll. De valda justerarna är dessutom rösträknare.
Till justerare valdes Camilla Svensson och Christel Fredriksson.

§ 5. Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av klubbens medlemmar.
Samtliga 18 deltagare är medlemmar. 

§ 6. Frågan om mötet blivit stadgeenligt utlyst.
Ja. Kallelse till årsmötet har i god tid utlysts på föreningens hemsida,
klubbtidning och andra digitala medier.

§ 7. Fastställande av dagordning.
Dagordningen föredrogs och godkändes.

§ 8. Styrelsens verksamhetsberättelse med balans – och resultaträkning,
redogörelse för arbetet med avelsfrågor, RAS , samt revisorernas berättelse.
Styrelsens och de olika kommittéernas arbete, balans och resultatrapport
genomgicks och godkändes. 
Revisionsberättelsen ansåg att allt var i god ordning med reservation för
ej redovisade inkomstuppgifter till skatteverket för 7 personer summa 5500:-
Ny regel från skatteverket från år 2019 att inkomstuppgifterna ska redovisas varje
månad hade inte uppmärksammats.Vår kassör har lämnat in inkomstuppgifterna

           den 31/1-2020 och betalt skatteavdraget på 1235:- den 3/2 2020.

§ 9. Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om enligt
dessa uppkommen vinst eller förlust.
Den redovisade vinsten på 9333,40 kr. överförs till nytt verksamhetsår.



§10.  Styrelsens rapport om de uppdrag föregående årsmöte givit till styrelsen.
 Klubbens logga har uppdaterats och håller bra för att förstoras upp.
 Uppfödarna har möjlighet att bjuda sina valpköpare på ordinarie medlemskap
 i klubben första året. Klubben sponsrar med halva avgiften.

§11. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen.
Mötet beviljade enhälligt styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019.

§12. A Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan.
Verksamhetsplanen för 2020 godkändes.

        B Beslut om avgifter för kommande verksamhets år.
Inga förändringar om avgifter.

        C Beslut om styrelsens förslag till Rambudget.
Förslaget till rambudget godkändes.

§13. Beslut om antalet ledamöter och suppleanter enligt § 8 i dessa stadgar.
Ingen förändring. Styrelsen består av 7 ledamöter och 2 suppleanter

§14. Val av ordförande, ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen
enligt § 8 samt beslut om suppleanternas tjänstgöringsordning.

                    Till ordförande på 1år    omvaldes Ariana Carlén.
ordinarie ledamot 2 år   omvaldes Inger Johansson.
ordinarie ledamot 2 år   omvaldes Åsa Juntti. 
ordinarie ledamot 2 år   nyval Amanda Johansson.
ordinarie ledamot 1 år   kvar Maja Ärleborg Hasselkvist.
ordinarie ledamot 1 år   kvar Anita Brage 
ordinarie ledamot 1 år   kvar Josephine Wistrand 
suppleant första    1 år   omval Pernilla Sellgren 
suppleant andra    1 år   nyval Kicki Svalin 

§15. Val av två revisorer och 2 revisorsuppleanter enligt § 9 i dessa stadgar.
revisor 1 år omvaldes Måna Quist Eriksson.
revisor 1 år omvaldes Kristina Niesel.
revisorsuppleant 1 år nyval Jonas Öhrn.
revisorsuppleant 1 år omvaldes Rickard Nibell.

§16. Val av valberedning enligt §10 i dessa stadgar.
valberedning 1 år sammankallande nyval Anders Desto Rosdahl
valberedning 2 år nyval Gersti Kaisen.
Valberedning 1 år kvar Malin Gilborne.

§17. Beslut om omedelbar justering av §13-15.
Beslutades och genomfördes omedelbar justering av §13, §14 och §15.

§18. Övriga ärenden som av styrelsen hänskjutits till årsmötet.
Motion nr. 1. Byte av dag för eurasierspecialen.
När vi var på våra första rasspecialer var det en helg fylld av hundar,
hundaktiviteter, ringträning, härliga hundmänniskor, gemensamma



grillkvällar och mycket skratt. Eurasierspecialen var så mycket mer än
bara själva utställningen. Nu, ca 10-15 år senare är det bara en utställning
med en gemensam grillkväll som varar ca 2 timmar.
Vi vill att vi åter röstar bland medlemmarna om ett byte av dag för
själva utställningen till söndag med motivering att vi då kan använda
lördagen till aktiviteter som exempelvis prova på rallylydnad, agility,
ha något föredrag, ringträning, pälsvård,m.m.
Klubben har svårt att få medlemmar att engagera sig. Detta kan vara
ett sätt att skapa en starkare gemenskap vilket saknas i dagsläget. 
Utnyttja helgen till att göra saker ihop med varandra och våra hundar
som vi alla brinner för. Det är även ett gyllene tillfälle att ha medlems-
möten och uppfödarmöten eftersom många ändå vill komma. Var annars
träffas så många medlemmar om inte på rasspecialen?
Det som förut varit årets hundhöjdpunkt är numera inte mycket mer än
en utställning. Vi föreslår att klubben genom bland annat medlemsröstning
ser över möjligheterna att gå tillbaka till att ha rasspecialen på en söndag
och aktiviteter för medlemmar och våra hundar på lördagen. Motivet
är att försöka skapa en större gemenskap i klubben och förhoppningsvis
även få fler medlemmar att vilja engagera sig i klubben. Förslagsvis
lägger man specialen på en långhelg, då det finns mer tid för långväga
medlemmar att resa. Kanske kan man då ha utställningen på lördag och
gemensamma aktiviteter på fredag om fredagen ändå är en ledig dag.
Därför föreslår vi årsmötet besluta: -att ändra rasspecialens utställning
från lördag till söndag.- att ovanstående röstas om av klubbens medlemmar
och att styrelsen följer röstningens beslut.
Annika Håkansson    Christel Fredriksson.

Styrelsens föreslår att motionen avslås.
Motivering: Inledningsvis tycker styrelsen att det är mycket bra att förslag
inkommer om olika aktiviteter som stärker gemenskapen i klubben. Vi ser
också gärna att fler medlemmar engagerar sig i klubben så att vi kan arrangera
fler aktiviteter.
När Eurasierspecialen var förlagd till en söndag så var måndagen därefter en
helgdag. Det gjorde att utställningskommittén och övriga som arbetade hårt
med utställningen samt utställarna ändå fick en vilodag innan arbetsveckan
drog igång.
Vidare planeras en utställning många år i förväg och ska godkännas av SKK.
Det ska till mycket tungt vägande skäl för att en klubb ska få flytta en
utställning när den väl har blivit godkänd. För stunden är Eurasierspecialen
inbokad på lördagar år 2020, 2021och 2022. Under den tidsperioden ser
styrelsen därmed inte någon möjlighet att ändra dag.
Vad det gäller årets eurasierspecial så är en grillkväll planerad till lördag kväll
och under söndagen anordnas ett BPH för eurasier på samma plats. Detta
är ännu en anledning till att det inte går att flytta utställningen och dessutom
ter sig årets rasspecial vara just vad motionsskrivarna efterfrågar: en hel
helg fylld med aktiviteter för oss med eurasier.
Slutligen lade styrelsen ut en förfrågan den 4 januari 2020 på hemsidan och
Facebook om förslag kring Eurasierspecialen år 2022, där vi önskade
medlemmarnas synpunkter och engagemang. Dessvärre inkom inga svar.



Motionen avslogs av årsmötet. Styrelsen fick i uppdrag att till år 2023
hitta andra alternativ förenligt med denna motion.

Styrelsen fick också i uppdrag att kontakta Studiefrämjandet för ett
samarbete vid kurser och andra arrangemang.

Årets Eurasier 2019.
Årets utställnings eurasier: Leiionspitz Unforgettable Ullis.
Årets arbetande eurasier: Bonus Pop Up´s Oscar Wilde.
Båda tilldelades pokal och diplom samt gratulerades av mötet.

Avtackning.
Avgående styrelsemedlem Nina Klar avtackades med blommor.

Mötets avslutning
Ordförande Göran Björkman tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet.

Mötetsordförande:_________________ Protokollförare:_________________
      Göran Björkman                                        Inger Johansson

Justeras:____________________                 Justeras:_________________
 Camilla Svensson              Christel Fredriksson

 

   


